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Výbor pro partnerské regiony, vnější vztahy  
a marketing Zastupitelstva Plzeňského kraje 
Zápis z 8. zasedání dne 21. 6. 2022 

  

  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda:  

Pavel Javorský 
 
členové:  
 
Mgr. Tomáš Chmelík  
Michela Králová 
Ing. Alena Lochmannová, Ph.D., MBA 
Radomír Řezanina  
MUDr. Eva Šrámková 
PhDr. Kristýna Švédová  
PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA  
Libor Žmiják  
 
 
 
 

Omluveni Zdeněk Hrubý  
Ing. Martin Kříž 
 

  

  

Hosté Mgr. Roman Pešír- jednatel, Delex spol., s.r.o. 

 

 

 

Na vědomí 

 
 
 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 
 
 
 

  

 

 

Číslo zasedání 

 

 

8 

Datum konání  21. 6. 2022 – 15.00 hod.  

Místo konání Zasedací místnost E 104, KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

1. Zahájení  

2. Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu  

3. Marketingové akce plánované v 2. polovině roku 2022  

4. Kontrola plnění usnesení výboru 

5. Zpráva o návštěvě archeologického středověkého muzea v Bärnau 

6. Schválení výjezdního zasedání výboru do Bärnau 12. 9. 2022  

7. Různé  

8. Diskuze a závěr  
 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1. 1 

 
Zahájení  

 
Předseda výboru pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing 
Zastupitelstva Plzeňského kraje (dále VPRVV) pan Pavel Javorský přivítal 
přítomné členy na 8. zasedání VPRVV, které bylo svoláno elektronickou 
pozvánkou ze dne 7. června 2022 a zahájil zasedání v 15:00 hodin. 
 
Předseda představil MUDr. Evu Šrámkovou, která byla červnovým zasedáním 
ZPK zvolena novou členkou a nahradila RNDr. Stanislava Haviera, Ph.D., který 
na funkci člena výboru rezignoval. 

 
Přivítal i přítomného hosta Mgr. Romana Pešíra, jednatele firmy Delex spol, 
s.r.o. 
Přítomnost hosta byla schválena.              

 
Počet přítomných členů VPRVV na začátku zasedání: 9. 
Výbor je usnášeníschopný. 
 

 
2. 2  

 
Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu 

 
Předseda představil program jednání a zeptal se přítomných členů, zda mají 
připomínky. Žádné připomínky nebyly. 

 
Program jednání byl schválen.                     
 
Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, 
DBA, který s nominací souhlasil a výbor jej schválil.  

 

 
3. 3 

 
Marketingové akce plánované v 2. polovině roku 2022 

 
Předseda informoval přítomné, že tomuto bodu se podrobně věnovala Mgr. 
Karolína Remenárová (vedoucí oddělení marketingu, OKHE) na 7. zasedání 
VPRVV a poskytl členům aktualizovaný přehled akcí na 2. polovinu roku.  
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Od minulého zasedání výboru došlo k upřesnění či posunu termínů u některých 
akcí. 
 
Předseda pozval přítomné na blížící se Dožínky Plzeňského kraje, které se 
uskuteční dne 22. 8 2022 v Chanovicích.  
 
Výbor vzal informace na vědomí. 
 

 
4. 4 

 
Kontrola plnění usnesení výboru  

 
Na minulém zasedání nebyla přijata žádná usnesení. 

 
5.  

 
      Zpráva o návštěvě archeologického středověkého muzea v Bärnau 

 
Předseda navštívil Bärnau s hejtmanem PK dne 16. 5. 2022 v rámci zahájení 
výstavy středověké eko-osady. Bärnau je městem partnerského regionu PK 
Horní Falc. Konkrétně s Bärnau má spolupráci město Tachov. Smysl návštěvy: 
zahájení výstavby středověké vesnice pro cestovní ruch a seznámení s Horní 
Falcí, partnerským regionem Plzeňského kraje. 
 
Členové dostali informační letáčky o historické vesnici v Bärnau. 

 
Výbor vzal informace na vědomí. 
 

 
6.  

 
Schválení výjezdního zasedání výboru do Bärnau 12. 9. 2022 
 

Výjezdní zasedání dne 12. 9. 2022 do Bärnau bylo schváleno. 
 
Bližší informace budou zaslány členům výboru později emailem. 

 
7. 5 

 
Různé 
 

Předseda požádal Mgr. Pešíra, aby představil členům rozpracovaný projekt 
Rytíř Žumbera. 

Mgr. Pešír představil novým členům projekt: 

 Rytíř Žumbera nikdy neexistoval i přes to, že dnes je k vidění na radnici. 
Z historie víme, že dříve na nám. Republiky stála kašna a na ní socha 
Rolanda, která značila, že Plzeň měla právo obchodu. V minulosti ale 
došlo k mýlce a díky kašně je Žumbera spojován s vodou- o Plzeňácích 
se říká, že jsou křtěni Žumberou (místní faráři brali vodu z této kašny). 
Postava Žumbery byla využita z toho důvodu, že je ideální použití 
fiktivní osoby, lépe se s ní pracuje, nenapadnutelné.  

 Původní myšlenka- v Plzni 4 řeky. Pomocí soutěže necháme rodiny 
s dětmi vyrazit na místa v jejich okolí, které ještě příliš neznají.  
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 Zapojení skautů- pomoc s vybráním zajímavých míst v okolí řek a 
následné označení tras. Spojí poznávání, cestovní ruch s ochranou 
životního prostředí.  

 Děti i dospělí rádi soutěží. Výhra by měl být rytíř Žumbera- Igráček. 
Každá řeka by měla svého rytíře/ pro děvčata princeznu. Bylo již 
vyrobeno 1.500 ks postaviček s označením PK. 

 Ten, kdo navštíví všechna 4 místa, má nárok na velkou sadu Šípkové 
Růženky/ Strašidelného hradu. Následně slosování o velké stavebnice. 
Vše označeno logem PK. 

 Pro snížení nákladů se pro PR využijí nástroje PK 

 Vytvoření jednoduché mapky s textací, aby rodiny věděly, kudy se 
pohybovat 

Předseda chce znát názor výboru, na základě jeho rozhodnutí se za projekt 
postaví. Sám má výhradu zejména k plastové figurce Igráčka, která mu 
nepřijde vhodná při nauce o ekologii. Oceňuje, že děti se dostanou ven, pryč 
od obrazovek a mají možnost s rodinou zmapovat okolí místa, kde žijí. Otázka 
spolupráce odborů PK, distribuce figurek a zejména rozpočtu. Zmiňuje 
konkurenční akci kraje plánovanou na léto. 

Ing. Alena Lochmannová, Ph.D., MBA je pro dostat děti od tabletů a pc, vůči 
konkurenční letní akci má toto výhodu, že se nechodí po notoricky známých 
místech. Z vlastní zkušenosti ví, že rodiče ocení více akcí podobného typu, 
v této se jí líbí multidisciplinarita a rozhodně projekt podporuje. 
 
Mgr. Tomáš Chmelík vysvětluje, proč se zapojí skauti- příroda kolem nás- 
poznávání propojené se zodpovědností vůči okolí (sbírání odpadků po cestě 
jako jeden z úkolů akce). Komplexní pojetí dává smysl, skauti akci přidají další 
rozměr. 
 
PhDr. Kristýna Švédová zmiňuje, že stále hledáme cesty, jak inovativně 
prezentovat PK, toto je velmi dobré řešení, je možné navázat akcí s předáním 
výher. Projekt také podporuje. 
 
PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA se ptá, v jaké fázi je dnes plánování? 
V případě ponížení částky cca na polovinu- bude to dostatečné pro               
realizaci akce? Předseda neví, vzhledem k účasti různých odborů na této akci 
a složité komunikaci, to bude patrně oficiálně v kompetenci OKHE, jsou třeba 
další jednání. Předseda z výboru cítí jasnou podporu, obrátí se tedy se 
stanoviskem na radu a setká se s Ing. Bednářovou, aby se domluvili, jakým 
způsobem projekt úspěšně dokončit. 

Mgr. Roman Pešír zodpovídá dotaz ohledně rozpočtu, jeho snížení na polovinu 
nelze lehce predikovat, ceny šly nahoru, propagace je na kraji, pomoc skautů. 
Je třeba částku přepočítat. 

Předseda zmiňuje, že je třeba upravit leták, možná zjednodušit.  Mgr. Pešír 
uvádí, že jde o pracovní verzi 

Předseda poděkoval Mgr. Pešírovi za představení projektu a podpoření 
projektu. 
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Výbor vzal informace na vědomí. 

 
8. 6 

 
Diskuze a závěr 
 

Dále předseda informoval přítomné členy o novém uvažovaném partnerském 
regionu PK, kterým je ukrajinská Ivano- Frankivská oblast. Členové výboru 
obdrželi materiály o této oblasti předem emailem. V současnou chvíli je 
připravené memorandum o spolupráci schvalováno MZV Ukrajiny. Vzhledem 
k válečné situaci lze očekávat, že tato záležitost nebude řešena prioritně. 
 
Radomír Řezanina se dotazuje na partnerství s Izraelem. Na tohoto 
uvažovaného partnera se bude předseda informovat u Ing. Kozla. 
 
Dalším bodem do diskuze je prezentace PK. Na minulém zasedání byli 
členové vyzváni k zamyšlení. Z pohledu pana předsedy by bylo dobré se nad 
touto tématikou zamyslet, není jednotná prezentace ze strany oficiálních 
webových stránek kraje a sociálních sítí členů Rady PK. 
 
Mgr. Tomáš Chmelík se dotazuje, jakou má PK strategii, koncepci 
komunikace? Na jaké cílové skupiny jakým způsobem cílí? Jak komunikuje 
navenek a s ostatními kraji? Jaká je komunikační linka- PK, nejlepší místo pro 
inovace? Toto souvisí i s předchozím dotazem na Izrael, hledání 
potencionálního partnerského regionu pro tyto záležitosti.  
 
Předseda se tímto bude zabývat a na příštím zasedání bude mít pro členy 
přesné odpovědi. Děkuje za tento dotaz, vnímá velkou roztříštěnost, na které 
by stálo za to zapracovat.  
 
Ing. Alena Lochmannová, Ph.D., MBA souhlasí s Mgr. Chmelíkem, očekává, 
že strategie zde bude možná formální, ale roztříštěnost je patrná. Není 
stanoveno, jaké formy, jazyk a nástroje pro komunikaci pro jakou skupinu PK 
volí. Jeden příklad za všechny jsou podcasty: 40 min podcasty nejsou 
strategické, i jako host je vnímá jako dlouhé a nudné.  
 
Předseda poděkoval všem za účast, vyzval členy, ať přijdou s impulsem a 
společně vymyslí nějakou strategii.  
 
Členové upozornili na nefunkční distribuční kanály krajského dvouměsíčníku. 
 
Členové se dotázali na program Dožínek. Do akce zbývají ještě dva měsíce, 
program tedy není v současnou chvíli finalizován. Odkaz s aktualizovaným 
programem byl členům zaslán emailem spolu s tímto zápisem. 

www.plzensky-kraj.cz/dozinky-plzenskeho-kraje-2022 
 
Jednání bylo ukončeno v 15:45 hodin.  
 

 
Zápis byl vyhotoven dne 21. 6. 2022 – počet stran: 6, počet příloh: 1 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.plzensky-kraj.cz/dozinky-plzenskeho-kraje-2022
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  Šárka Batková, M.Ec.              PhDr. Ing. Mgr. et Mgr. Jiří Valenta, DBA              Pavel Javorský 

 
 
 
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  


